

The RCMP National Memorial Cemetery

Recognizing the courage of your service



Take advantage of all the services offered by Beechwood Cemetery, including pre-arrangements, full service funerals, cremation and cemetery services and executor assistance.

Beechwood Cemetery can meet whatever wishes you may have from visitations, informal gatherings, life celebrations, memorial services, catered receptions, to a custom monument or memorialization.

Beechwood Cemetery is here to provide you with everything you need to make the right decision for you and your loved ones.

If you do have existing funeral arrangements somewhere else, you can transfer them to Beechwood at no cost.

Located in the heart of the National Cemetery of Canada, the RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood is the ideal final post in the National Capital region for all RCMP colleagues and their loved ones.

It is a place where families and visitors can pay their respects to those who have committed their lives to peace and order on behalf of the people of Canada.

The RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood uniquely recognizes the courage and dedication of RCMP employees and their families, who proudly serve and have served alongside each other protecting our country.

The RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood is open to current RCMP employees, members of the RCMP Veterans' Association and those who may meet the criteria of the RCMP Veterans' Association and members of their respective families.

Beechwood, Funeral, Cemetery and Cremation Services is owned by The Beechwood Cemetery Foundation and operates on a not-for-profit basis.

Governed by a volunteer Board of Directors, it is the only organization of its kind in Ottawa. In choosing Beechwood, Funeral, Cemetery and Cremation Services, you can take comfort in knowing that all funds are used for the maintenance, preservation and enhancement of this National Historic Site.

The Beechwood Cemetery Foundation was created for the purpose of safeguarding Beechwood's future and increasing public awareness of Beechwood, as well as the important historical persons buried within it.

Contact Us

For more information on the various options available to you and your family, please contact us without obligation.

EMAIL
info@beechwoodottawa.ca

PHONE
613-741-9530
866-990-9530 (toll free)

WEBSITE
beechwoodottawa.ca

ADDRESS
280 Beechwood Ave
Ottawa, ON K1L 8A6



Le Cimetière commémoratif national de la GRC

En reconnaissance de votre service courageux



Profitez de tous les services offerts par le cimetière Beechwood, notamment les arrangements funéraires préalables et ponctuels, les services de crémation et de cimetière et l'aide d'un exécuteur testamentaire.

Le cimetière Beechwood peut satisfaire tous vos souhaits depuis les visites, les rencontres informelles, les célébrations de la vie, les services commémoratifs et les réceptions avec traiteur jusqu'à un monument personnalisé ou une commémoration.

Le cimetière Beechwood est là pour vous fournir tous les éléments indispensables afin de prendre la bonne décision pour vous et vos proches.

Les préarrangements funéraires existants à d'autres endroits sont également transférables à Beechwood sans frais.

Situé au cœur du Cimetière national du Canada,

le Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood constitue le dernier poste idéal dans la région de la Capitale nationale pour tous les collègues de la GRC et leurs proches.

C'est un endroit où les familles et les visiteurs peuvent rendre hommage à celles et à ceux qui ont consacré leur vie à la paix et à l'ordre au nom de la population du Canada.

Le Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood reconnaît de manière unique le courage et le dévouement des employés de la GRC et de leurs familles, qui servent et ont servi fièrement ensemble pour protéger notre pays.

Le Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood est ouvert aux employés actuels de la GRC, aux membres de l'Association des anciens de la GRC et à celles et ceux qui répondent aux critères de l'Association des anciens de la GRC, ainsi qu'aux membres de leurs familles respectives.

Beechwood Services funéraires, cimetière et crémation appartient à la Fondation du cimetière Beechwood et fonctionne sur une base non lucrative.

Régi par un Conseil d'administration bénévole, c'est le seul organisme du genre à Ottawa. En choisissant Beechwood Services funéraires, cimetière et crémation, vous pouvez vous sentir à l'aise en sachant que tous les fonds servent à l'entretien, la conservation et la mise en valeur de ce lieu historique national.

La Fondation du cimetière Beechwood a été créée dans le but de préserver l'avenir de Beechwood et de sensibiliser davantage le public de Beechwood, en mettant en vedette les personnages historiques importants inhumés ici.

Contactez-nous

Pour obtenir plus d'informations sur les différentes options disponibles pour vous et votre famille, veuillez appeler sans engagement.

COURRIEL

info@beechwoodottawa.ca

TÉLÉPHONE

613-741-9530

866-990-9530 (sans frais)

SITE WEB

beechwoodottawa.ca

ADRESSE

280 avenue Beechwood
Ottawa, ON K1L 8A6

